
Møte med Mattilsynet 18. des. 20 
 
Det ble orientert om siste utvikling mht. Smitte. 
Det er opplyst fra EU at det er påvist smitte i kommersielle fjærfebesetninger hvor det ikke 
har vært vesentlige symptomer utover redusert fôropptak. Så hver dyreholder må holde øye 
med sine fugler, men foreløpig er dette ikke tilfelle i Norge. 
 
Smittevern er viktig for å forebygge smitteoverføring fra villfugler til tamme 
fjærfebesetninger. Sørg for at du overholder portforbudforskriften, slik at alt fjærfe holdes 
innendørs eller under tak. Kjenner du noen med fjærfe som kanskje ikke har fått med seg 
dette, så gi dem informasjon.  
Sørg for at det ikke er mange besøkende i ditt fjærfehold nå. Sørg for å kunne låne ut fottøy 
eller gi dem skoovertrekk.  
I kommersielle besetninger skal alle smittevernplaner oppdateres nå. 
 
Veterinærinstituttet har fått inn 260 prøver. Det er siste uken oppdaget smitte hos to 
brunnakke ender og ei gråmåke. 
 
Det er kommet meldinger som døde/syke fugler langs kysten i Sør-Norge. Det er ikke meldt 
om døde fugler i Nord-Norge eller i innlandet hittil.  
 
Dette er siste møtet før nyttår, med mindre noen vesentlige hendelser skjer i løpet av jula. 
 
Hold deg orientert til enhver tid på mattilsynet.no. 
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